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>【篇一】平安夜英语祝福语一句话
1、平安夜，钟声响，喜悦温馨把歌唱！雪花飞，心里美，祝福平安家更美！祝平安夜快乐！愿你平安到永远！开心到永远！
on christmas eve， the bell ring， the joy and sweet singing！ snowflakes fly， sweet pink-fleshed radish， bless peace home more beautiful！ i wish a happy christmas eve！ peace be to you forever！ happy forever！
2、平安夜，送你一个苹果两个橙，保你平平安安心想事成，再送你百事可乐一瓶，愿你快快乐乐乐无穷！祝你平安夜快乐，圣诞节快乐！
christmas eve， send you an apple， two orange， protect your horse safely and to send you a bottle of pepsi wish you happy joy endless！ wish you a merry christmas eve and merry christmas！
3、平安夜送你苹果，祈福你一生平安幸福；圣诞节送你个香橙，保佑你一世心想事成；狂欢夜送你个火龙果，祝愿你一辈子红红火火。
silent night send you apple， bless your life safety and happiness； christmas to send you a orange， bless you forever horse； carnival night to send you a dragon fruit， i wish you all your life thriving。
4、平安夜里祝平安，平安夜里话平安。平安是福，平安是宝，平平安安活到老！祝你出入平安，老少平安，万事平安，收到短信一生平安！
christmas eve i wish peace， peace talk peace at night。 peace is a blessing， peace is a treasure， go in peace live！ wish you in peace， and peace， all peace， receive sms life peace！
5、天空飘落洁白的雪花，转眼间平安夜又到，思念久违的你，不知你一切可好，小小短信把深深的情意捎，祝你平安夜快乐，生活幸福！
the sky falling snow， white christmas eve in a twinkling of an eye to again， miss out you， i don\'t know everything okay， you little messages the deep affection to give， i wish you a happy christmas eve， happy life！
6、平安夜你要安安稳稳地睡觉，攒够力气第二天快乐地生蛋，过几天再快乐地圆蛋。为庆祝生蛋圆蛋的快乐，再欢天喜地快快乐乐地过年！
christmas eve you sleep to be steady， saved energy the next day happily eggs， round egg happily back in a few days。 to celebrate the joy of the eggs round egg， and then happy happy new year！
7、所谓平安，就是身体健康，无病无恙。事业有成，无克无难。生活美满，无波无折。今天是平安夜，愿主赐予你这一切。祝幸福快乐。
the so-called peace， is healthy and disease-free。 successful， no， no。 happy happy life， no wave， no discount。 today is christmas eve， may the lord give you all of this。 i wish a happy happiness。
8、愿你的事业兴旺的像不灭炉火，愿你的财富累积的像漫天雪花，愿你的心情快乐的像礼堂钟声，愿你的幸福美满的像初上华灯。平安夜快乐。
let not your career flourishing as put out the fire， i wish you wealth accumulation as man snowflakes， let your mood happy like hall bells， wish you happy like lights on the early。 happy christmas eve。
9、平安夜里报佳音，莫分尊贵与主宾；人间真情赛真金，朋友之间心连心；凝聚思念发短信，愿你节日开心、事事顺心、天天欢心，圣诞快乐。
christmas caroling， noble and guest； human feelings of gold， between friends heart to heart； miss text cohesion， wish you happy holidays and all well， happy every day， merry christmas。
10、这条短信是平安夜的平安大使，声声向你报平安，让这安心的旋律，陪伴你安心度过今晚，度过明晚，度过今后的每个夜晚。平安夜快乐！
this message is christmas eve peace ambassador， sound to offer safe， to reassure the melody， with peace of mind you spend tonight， spend tomorrow night， spend every night in the future。 happy christmas eve！
11、平安夜到了，美妙的钟声又要敲响，让它敲响你20xx年的幸运之门，带给你一整年的健康平安、幸福快乐、如意吉祥。提前祝你圣诞快乐！
on christmas eve， wonderful bell to ring again， let it knocking on your door in 20xx， bring you a whole year of health peace， happiness and auspicious。 wish you a merry christmas in advance！
12、雪花在平安夜飘舞，带着我的祝福飞进你的心窝。我按动快乐的钢琴键，用真诚为你弹奏圣诞赞歌，愿你在新的一年里无忧无虑，天天快乐！
playing snow on christmas eve， with my blessing flew into your heart。 i clicked happy piano keys， with playing christmas carols for you sincerely， wish you happy in the new year， happy every day！
13、灯红酒绿夜生活，纸醉金迷通宵乐。本性其实很淡泊，放荡只因讨生活。狂欢尽处是寂寞，梦回方知身是客。清心寡欲平安夜，万种情愁对你说！
neon nightlife， music all night。 nature is indifferent， dissolute， for a living。 carnival far is lonely， becomes know the body is the guest。 they have christmas eve， ten thousand kind of mood to tell you！
14、平淡是真，平静是情，平坦是路，平缓是心，平安是福。平安夜来了，用平平常常的文字送去我真真切切的祝福。愿你收入平稳上升，事业平步青云！
really is flat， peace is love， is a smooth road， gentle heart， peace is a blessing。 christmas night， with ordinary text sent to my real wish。 i wish you a steady income rise， cause pollution！
15、平安夜的钟声回响在小路，我送你一棵真诚的圣诞树，上面闪着我们友情的回顾，挂满了我对你的祝福，愿好运永远把你呵护，愿你一生平安幸福。
christmas bells resounded in the lane， i send you a sincere christmas tree， above the review of our friendship， full of my blessing to you， wish good luck always put your care， peace be to you a lifetime of happiness。
>【篇二】平安夜英语祝福语一句话
1、彩色的雪花，白色的冬天，红色的圣诞，暖色的季节。在这宁静的时刻，衷心祝你圣诞快乐，有个美好的新年！
Color of snow, the white winter, the red Christmas, warm color of the season. In this quiet moment, sincerely wish you a merry Christmas and a happy New Year!
2、美丽的圣诞节，雪夜星光伴着你和我的脸，平安夜的萍果滋润了你我的嘴唇。快乐的你我在新的一年里开出圣诞果实。
Beautiful Christmas, hakodate starlight with you and I face, Christmas Eve ping fruit to nourish you my lips. Happy you and me in the New Year opened a Christmas fruit.
3、平安夜，静悄悄，平安短信翩翩到，看完短信感觉妙，以后天天甜甜笑，顺顺当当日子好，平平安安乐逍遥！祝圣诞快乐！
Silent night, quiet, peaceful message was to read text messages feel wonderful, sweet smile every day, after much good day, go in peace joy! Wishing you all a merry Christmas!
4、平安夜！迷人的夜，浪漫的夜，平平安安的夜，美好的夜，让我们一起享受这难得的夜晚！祝你平安夜平平安安，快快乐乐！
Christmas Eve! The charming night, romantic night, go in peace night, good night, let us enjoy the great night! Wish your Christmas Eve in peace, be happy!
5、滑落的流星，是我对你的思念；飞舞的雪花，是我对你的牵挂，闪烁的圣诞树，是我对你的祝福。愿你拥有一个幸福快乐的平安夜。
The meteor, falling is my miss to you; Fluttering snow, is my caring for you, flashing Christmas tree, is my blessing to you. Wishing you a happy Christmas Eve.
6、星光璀璨空中耀，吉祥如意降临到。笑脸盈盈烦恼抛，觥筹交错乐淘淘。钟声悠远和谐报，短信祝福幸福绕。平安夜到了，愿你快快乐乐，永无烦恼！
Star bright sky, jixiangruyi befall. Your smiling, let tao tao. Bell distant harmony, SMS blessing happiness around. On Christmas Eve, wish you happy, no worries!
7、好运来上访，好事常成双，过了平安夜，圣诞好运降，愿你心情快乐若飞雪，生活天天像过节。吉祥如意平安夜，祝你开心快乐！
Good luck to petition, good thing always in pairs, Christmas Eve, Christmas luck, I wish you a happy mood if snow, life every day as a holiday. Luck on Christmas Eve, I wish you a happy happy!
8、悠扬的钟声送你平安，美妙的旋律送你吉祥，五彩的灯光送你温暖，虔诚的祷告送你蜜甜。平安夜里送平安，一年到头都吉祥！
Peace, beautiful melody melodious bell send you send you lucky, colorful lights send you warm, devout prayer to send you honey is sweet. Christmas Eve to send peace, good luck all the year round!
9、清清的风吹来悠悠的云，悠悠的云含着纷纷的雪，纷纷的雪缠着绵绵的浪漫，绵绵的浪漫陪伴你渡一个浪漫的平安夜。圣诞快乐！
Chilly wind is blowing above the clouds, above the clouds with the snow, snow in succession is wrapped in the romantic, so romantic with you to a romantic Christmas Eve. Merry Christmas!
10、圣那个圣，诞那个诞，圣诞节里众人欢，通宵达旦亦无眠。平安夜里默祝平安，圣诞节里传送祝愿，狂欢夜里尽情狂欢！圣诞节快乐！
St the Christmas that Christmas, Christmas all huan, also a sleepless night. Transfer in Christmas Eve creamer wish Christmas, Christmas wishes, orgiastic night califarnia! Merry Christmas!
11、欣然又将圣诞，狂欢彻夜难眠。平安夜里话平安，听取笑声一片。零落些雪花外，三五好友聚堂前。就是你，我最想念，愿圣诞节快乐！
Readily and Christmas, carnival sleepless nights. A peace night words, listen to laughter. And some snow, friends gathered in front of the hall. Is you, I miss the most wish merry Christmas!
12、我把沙漏倒过来，过去就变成未来。愿时光为你定格，永远停在快乐的那一刻。平安夜，祈愿你一生平平安安，日子过得幸福美满！
I reversed the hourglass, the past into the future. Let time frames, for you never stop at this moment of happiness. Christmas Eve, wish you all the year round in peace, happiness life!
13、平安夜的雪花飘落，带着我的祝福飞进你的心窝。我按动快乐的钢琴键，用真诚为你弹奏圣诞赞歌，愿你在新的一年里无忧无虑，天天快乐！
Christmas Eve snow, with my blessing flew into your heart. I clicked happy piano keys, with playing Christmas carols for you sincerely, wish you happy in the New Year, happy every day!
14、平安夜，平安为你开道，幸福与你环抱，挫折见你赶紧让道，烦恼忧愁通通走掉，开心快乐给你与众不同的关照，圣诞来到，祝福短信送上！
Christmas Eve, safe way for you and happiness with you around, setbacks see you hurriedly, tao is all go, happy to give you special attention to Christmas, blessing messages to send!
15、平安夜，星满天，星光点点，都是我看得见的思念，平安夜，有点冷，祝福满满，愿你觉得心里很温暖。朋友，请记住，你的平安我的挂念。
On Christmas Eve, star all over the sky, stars, is I see miss, Christmas Eve, a little cold, bless full, I hope you feel very warm. Friends, please remember, you the peace of my miss.
>【篇三】平安夜英语祝福语一句话
1、 Wishing you all the blessings of a beautiful Christmas season.
愿你拥有美丽的圣诞所有的祝福。
2、 May its blessings lead into a wonderful year for you and all whom you hold dear.
祝福你及你所爱的人新的一年中万事如意。
3 、To wish you special joy at the holidays and all year.
祝你在节日和新的一年中享有无限的快乐。
4、 Best wishes on this holiday season.
献上最诚挚的节日祝福。
5、 Wishing you and yours a merry Christmas this holiday season.
值此佳节，祝你全家圣诞快乐。
6 、We wish you a merry Christmas.
我们祝你圣诞快乐。
7 、Wishing you a beautiful holiday season.
节日愉快。
8 、Happy holidays! 节日快乐!
9 、Season\'s greetings.顺颂时祺。
10、 Wishing you a white Christmas.
愿你有一个银白色的圣诞。
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